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韩国促进科技与金融结合的政策措施
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中文摘要:韩国建立的致力于科技创新的金融支援体系，为创新经济、培育战略性新兴产业、应对金融危机等发挥了重要作用。长期以来，韩国陆续建立了各种金融资金支援制度，如，金
融支援制度、租税支援制度、新技术产品市场支援制度等，大力发展创业风险投资和科技资本市场，使得科技与金融呈现出一种互利互动的关系，成为提高科技创新能力的基础和保障，韩
国的高新技术产业乃至整体社会经济由此实现了持续快速增长。
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South Korea Takes Policy Measures to Promote Combination of Technology and Finance

Abstract:The financial support system based on technology innovation set up by South Korea government plays an important role in fostering strategic emerging 
industries and dealing withfinancial crisis. South Korea has successively established all kinds of financial support systems such as tax support system and new 
product market support system, and strived to develop venture capital and technology capital market to make technology and finance mutually beneficial and 
interactive. By these measures, South Korea’s hi-tech industries and its entire social economy have realized sustainable and rapid growth.
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